
Zápis z 34. zasedání školské rady při Gymnáziu v Sušici 

 

Datum konání: 16.3. 2023 

Přítomni: Mgr. Vilemína Hraničková, Mgr. Blanka Falešníková, MUDr. Michal Svoboda, Pavel 
Hais, PaedDr. Vít Potužák 

Omluveni: Mgr. Pavel Princ 

1) V úvodu přivítala přítomné předsedkyně komise Mgr. V. Hraničková 
2) V uplynulém období uspořádalo vedení školy autoevaluační dotazník. Zúčastnily se 

všechny třídy kromě primy a 1. ročníku čtyřletého studia. Grafické zpracování bylo 
zasláno členům rady. S vyhodnocením a závěry seznámí členy rady ředitel školy Mgr. 
Ivan Kratochvíl na příštím zasedání rady. 

3) Mgr. B. Falešníková a MUDr. M. Svoboda seznámili členy rady s podněty z řad rodičů. 
Ti mají výhrady k používání sarkasmu vůči žákům, k nekonkrétnímu zadávání 
testových otázek a nesrozumitelnému hodnocení testů v ZSV, ke kumulaci písemného 
opakování, k nedostatkům v oznamování písemných prací s časovou dotací, 
k opravování testů navzájem žáky, k nedostatečnému množství praktik v předmětech 
CH, F, B, k absenci práce s mikroskopem v hodinách biologie, k absenci kvalitních 
studijních podkladů v některých předmětech, k možnosti ofocení testu. 

4) Podněty z řad rodičů předá předsedkyně komise Mgr. V. Hraničková řediteli školy k 
projednání s pedagogickým sborem. 

5) Příští zasedání školské rady proběhne na konci května nebo v červnu 2023, 
předsedkyně rady osloví s termínem v předstihu členy rady. 
 
 
Zapsal V. Potužák                  
 


